



**PUBLIC NOTICE**  
**(Pursuant to section 112 of the Community Planning Act)**

The Council of the City of Campbellton has adopted by-law No. M-1-21 entitled “A by-law to amend By-law No. M-1, Municipal Plan Bylaw”. The said by-law was approved by the Minister of Environment and Local Government on November 7, 2022 and filed in the land registration office of the Restigouche County on November 16, 2022 under the number 43329110.

The Council of the City of Campbellton has adopted by-law No. Z-1-56 entitled “A by-law to amend Zoning By-law No. Z-1”. This by-law was filed in the land registration office of the Restigouche County on November 16, 2022, under the number 43329136.

Council of the City of Campbellton  
By: Julie Caissie,  
City Clerk



**AVIS PUBLIC**  
**(En application de l'article 112 de la Loi sur l'Urbanisme)**

Le Conseil Municipal de Campbellton a adopté un arrêté portant le numéro M-1-21 et intitulé «Un arrêté pour modifier l'arrêté N° M-1, arrêté portant adoption d'un plan municipal». Cet arrêté a été approuvé par le ministre de l'Environnement et des Gouvernements Locaux le 7 novembre 2022 et déposé au bureau de l'enregistrement du Comté de Restigouche le 16 novembre 2022 sous le numéro 43329110.

Le Conseil Municipal de Campbellton a adopté un arrêté portant le numéro Z-1-56 et intitulé «Un arrêté pour modifier l'arrêté de zonage N° Z-1». Cet arrêté a été déposé au bureau de l'enregistrement des biens-fonds du Comté de Restigouche le 16 novembre 2022 sous le numéro 43329136.

Le Conseil Municipal de Campbellton

Par : Julie Caissie  
Greffière